

April 2016 Issue 64

P心服務開展禮

其他精采內容

マ心服

- •「緊Art你手」共融計劃展關懷 P.2-3
- •康融社企膳食服務進駐銀行 P.9

開設牽蝶周 f服務 提供新 Service Kick-off Ceremony of Hin Dip Hong Yee Centre

康會

株康通訊 FU HONG 使用 Sletter

org actety

whong

有見輪候學前康復服務需時,為免有特殊需要(如自閉症、專注力 不足、發展遲緩等)的兒童因缺乏適切服務而錯過學習的最佳時 機,本會積極拓展學前支援服務至九龍區,開設「牽蝶康兒中 心」提供新服務,並在2015年11月7日(星期六)於西九龍中心舉 行服務開展禮。

活動榮幸邀得社會福利署深水埗區福利專員郭李夢儀女士、葵涌扶輪 社社長陳俊禾先生、本會董事局主席郭鍵勳博士BBS,JP、本會義務秘 書王林小玲女士MH、本會董事局委員盧鴻業先生及星級嘉賓楊婉儀女士 蒞臨主禮。本會亦感謝林祖輝先生擔任星級主持。

當日除有楊婉儀女士分享育兒心得外,一眾嘉賓亦在「跨越成 長中的障礙專題分享會」中分享特殊學習需要兒童的特徵、 行為處理技巧、家長壓力調適等等,希望加深公眾人士對 他們的了解。

奎蝶康兒中心現已正式提供服務, 歡迎聯絡本會杳詢 服務詳情。

服務內容:

- -評估服務
- -臨床心理服務
- -感覺統合及職業治療服務
- -密集式小組訓練(全方位成長路)
- -物理治療服務
- -言語治療服務

產蝶康兒中心

Hin Dip Hong Yee Centre

地址 Address :	九龍長沙灣瓊林街111號擎天廣場20樓A室 Flat A, 20/F, Kings Tower, No.111 King Lam Street, Cheung Sha Wan, Kowloon
電話 Telephone:	2324 1678
傳真 Fax :	2324 1551
電郵 Email :	hdhyc@fuhong.org
網址 Website :	http://www.fuhong.org/hdhyc

In view of the lengthy waiting time of pre-school rehabilitation service and to seize the best time of training and learning for the sake of children with special need (e.g. Autism, Attention Hyperactivity Disorder (ADHD), Specific Learning Disabilities, etc.), the Society took the initiative to expand our pre-school supporting service from Hin Dip Centre in Southern District to Kowloon region and established a self-financing new service unit — Hin Dip Hong Yee Centre. A Service Kick-off Ceremony was held on 7 November 2015 (Saturday) at Dragon Centre.

It was our honour to have Mrs. KWOK LI Mung-yee, Helen, District Social Welfare Officer, Sham Shui Po; Mr. Frank CHAN, President of Rotary Club Weirdre Officer, Sham Shui Po; Mr. Frank CHAN, President of Kotary Club of Kwai Chung; Dr. KWOK Kin-fun, Joseph, BBS, JP, President of Fu Hong Society; Mrs. WONG Lam-Siu-ling, Cecilia, MH, Hon. Secretary of Fu Hong Society; Mr. LO Hung-yip, Council Member of Fu Hong Society; and Ms. YOUNG Yuen-yee, Winnie as the officiating guests. Furthermore, we would like to express our gratitude to Mr. LAM Cho-fai, Thomas for being our celebrity host for the event.

During the Ceremony, Ms. YOUNG Yuen-yee, Winnie shared her experiences in nurturing children. In addition, at the seminar of "Overcoming the Obstacles in Growth", the guests discussed characteristics of kids with special needs, shared the techniques used to deal with certain behaviours of children and talked about how parents could handle pressure, etc. It was hoped that the public could obtain a deeper understanding of children with special needs.

Hin Dip Hong Yee Centre is in operation now. You are welcome to contact our Society for more details of our services.

Services:

- -Assessment -Clinical Psychological Service
- -Sensory Integration and Occupational Therapy -Intensive Group Training (All-round Support Programme) -Physiotherapy Service -Speech Therapy Service